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ZÁPIS č. 06 /2019 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno, konanej dňa 17.06.2019 v zasadačke 

primátora Mestského úradu v Brezne, Nám. gen. M.R. Štefánika 1. 

 

 

Prítomní : Mgr. Eva Skačanová, Mgr. Daniel Struhár, Milan Palovčík, Viera Mondlová,  

Mgr. Martin Baxa, Mgr. Mária Kvietková, Ing. Martin Ridzoň PhD,Mgr. Jana Bočová 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo. 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov do zastupiteľstva – Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

     č. 13/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu v školách a školských zariadeniach 

     zriadených mestom Brezno   

3. Vyhodnotenie práce komisie pre školstvo v 1. polroku 2019 a návrh práce na 2.polrok 2019 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová a prítomných členov   

privítala. 

 

K bodu č. 2 

Mgr. Bočová zdôvodnila návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.13/2018 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu v školách a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno: 

 

Od 01.01.2019 je účinná novela zákona č.544/2010 Z.z. o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva 

práce, sociálnych vecí a rodiny SR, s cieľom vytvoriť legislatívne podmienky pre poskytovanie 

dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa  širšiemu okruhu detí, odstrániť 

sociálne bariéry a rozdiely medzi deťmi pri poskytovaní stravy, zlepšenie stravovacích návykov 

detí a tiež aj finančné odbremenenie zákonných zástupcov detí od úhrady za stravu. Predmetná 

dotácia sa dotýka od 01.01.2019 detí navštevujúce posledný ročník materskej školy a od 

01.09.2019  všetkých detí plniacich si povinnú školskú dochádzku na základných školách. 

Dotácia je v sume 1,20 € na každé dieťa na každý deň, v ktorom sa zúčastnilo výchovno-

vzdelávacej činnosti v materskej škole alebo vyučovania v základnej škole. 

Číslo spisu: Brezno 
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Zo strany základných škôl v pôsobnosti mesta Brezna, bola daná požiadavka navýšiť finančné 

limity v rámci nového finančného pásma na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových 

kategórií stravníkov, platného od 01.09.2019. 

Pani Mondlová  zdôvodnila fakty, pre ktoré požiadali  navýšiť limity na nákup potravín: 

K dnešnému dňu sa nakupujú potraviny ešte podľa pôvodného finančného pásma ale ceny 

potravín neustále stúpajú. Od 01.09. 2018 sú v platnosti nové Materiálno-spotrebné normy 

a receptúry pre školské stravovanie. Tieto receptúry sú finančne nákladné a školy si môžu 

vyberať len tie lacnejšie receptúry popri dodržiavaní výživových dávok pre jednotlivé kategórie 

stravníkov. 

Režijné náklady boli navrhované paušálne na 2,-€ na jedno dieťa /na mesiac, ktoré sa po 

prerokovaní s primátorom mesta určili na 5,-€ na dieťa /na mesiac.  

Členovia komisie sa zaujímali  o  konkrétne situácie vyskytujúce sa v školskom stravovaní, na 

ktoré im pani Mondlová poskytla informácie. 

 

K bodu č. 3 

Mgr. Skačanová stručne zhodnotila prácu školskej komisie za 1. polrok 2019 : 

- účasť členov komisie bola dobrá, komisia bola  uznášaniaschopná väčšinou na 100%, 

- snahou bolo dodržať naplánované  termíny pracovných stretnutí komisie, ktoré vo 

väčšine prípadov boli aj dodržané až na 2 výnimky, kedy sa termín posunul o 1 – 2 dni, 

- plán práce bol tiež naplnený, okrem návštevy Centra voľného času v Brezne, 

- komisia sa zaoberala  aktuálnymi témami v oblasti školstva, ktoré bolo potrebné riešiť,  

- Mgr. Skačanová vyzdvihla záujem primátora mesta o školy, škôlky ktorý prejavuje 

osobnou účasťou a samotnými návrhmi na riešenie problémov, 

Najbližšie sa komisia pre školstvo stretne v 2.  polroku 2019 v septembri, v prípade potreby  

aj cez prázdniny. 

- Zasadnutia komisie budú plánované na stredu vždy pred zasadnutím mestského 

zastupiteľstva. 

K bodu č. 4 

Členovia komisie mali možnosť podať návrhy k plánu práce do 2.polroku 2019. 

 

K bodu č. 5 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo predsedníčka komisie prítomným členom poďakovala 

za účasť a stretnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová                                                                            Mgr. Jana Bočová 

predsedníčka komisie                                                                          sekretárka komisie 

 

 

 

 

 

 


